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متن پرسش

با سلام و خسته نباشید: استاد یه مشکلی رو میخوام مطرح کنم که اکثر جوانان امروزه درگیرند. به نظر

شما با وجود مشکلاتی که برای ازدواج که وجود داره، ازدواج موقت هم توصیه نمیکنند و کلا

فرهنگش وجود نداره و... امروز یه جوان با غریزه جنسی و سایر نیاز های عاطفی و... چه کار باید

بکنه؟ این هم که میگن باید صبر کرد، به نظر من این دیگه ۱۰ تا ۲۰ سال صبر نیست. دیگه سرکوب

غرایز هست که بشدت هم مضر هست. حال چه باید کرد؟ لطفا راهنمایی کنید. التماس دعا

متن پاسخ

باسمه تعالی: سلام علیکم: قرآن در آیهی ۳۲ سورهی نور در عین تأکید بر به ازدواجدرآوردنِ جوانان که

وظیفهی آحاد مردم است؛ به این نکته نیز توجه داده است که اگر در عین صبر، عفت خود را حفظ

کنند خداوند از طریقی که خود میداند به نحوی رفع مشکل میکند. موفق باشید


